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PROTOKÓŁ Nr XII/ 2015 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 1 grudnia 2015 r. 

w Sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

Obrady dwunastej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  

Miasta LESZEK OŚLIŹLOK o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusza 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta.  

Powitał obsługę prawną, przedstawicieli mediów oraz mieszkaoców miasta.  

W szczególny sposób powitał Pana Mirosława Koźlakiewicz – Posła na Sejm, i podziękował za 

przyjęcie zaproszenia. Poprosił Sławomira Kowalewskiego Burmistrza Miasta Mława  

o zabranie głosu. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Powitał Mirosława Koźlakiewicza. Podziękował za wiele lat wspólnej pracy na rzecz 

Miasta Mława i Powiatu Mławskiego oraz za ogromne zaangażowanie w sprawy ważne dla 

regionu. Następnie wspólnie z Leszkiem Ośliźlokiem – Przewodniczącym Rady Miasta Mława 

wręczył Mirosławowi Koźlakiewiczowi statuetkę, aby podziękowad za lata współpracy. 

MIROSŁAW KOŹLAKIEWICZ  

Podziękował Panu Burmistrzowi, Przewodniczącemu Rady Miasta, Wysokiej Radzie 

oraz wszystkim ludziom, który zauważyli jego wkład w rozwój miasta. Wyraził zadowolenie, 

że Jego starania zostały docenione. Na koniec życzył wszystkim Wesołych Świąt. 

Ad pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK stwierdził na podstawie listy 

obecności, że na sali jest quorum (20 radnych) władne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 
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Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(20 głosami za) Sekretarzem Obrad XII sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zapytał, czy są uwagi do porządku 

obrad? 

 Uwag nie zgłoszono. 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) przyjęła porządek 

obrad Rady Miasta. 

 

Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z XI sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 27 października 2015r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznad.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 20 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

bez odczytywania  protokół z XI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 27 października 2015r. 

 

Ad pkt 5. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Mława z Autopoprawką Nr 1 do niniejszej uchwały.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się następujące zmiany: 
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Dochody budżetu Miasta w 2015 roku  uległy zmianie o kwotę (+ 339 035,44 zł) w tym: 

Dochody budżetowe, zgodnie z załącznikiem nr 1 do Uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 r.  w tym: 

 Zmniejszone wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych   

 Zmniejszenie planu dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie z tytułu wpływów 

podatku od nieruchomości od osób prawnych.  

 Pozostała działalnośd  

Zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+200 040,00 zł) z tytułu 

dofinansowania przez Wojewodę Mazowieckiego pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników.  

Dochody  budżetowe  wprowadzone  Zarządzeniem Nr 153/2015 Burmistrza Miasta Mława  

z dnia 30 października 2015r. w kwocie (+367 343,44 zł ) z tytułu dotacji celowych na zwrot 

podatku akcyzowego, realizację zadao wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu 

cywilnego, ustawy o ewidencji ludności, wypłatę diet dla członków komisji obwodowych, 

zakup książek zgodnie z Rządowym programem wspierania w 2015 roku organów 

prowadzących szkoły podstawowe i szkoły artystyczne –„ Książki naszych marzeo”. 

Plan dochodów na 2015 rok  po zmianach wynosi 95 627 049,79 zł. w tym plan dochodów 

bieżących w kwocie 91 696 308,89 zł oraz plan dochodów majątkowych w kwocie 

3 930 740,90 zł. 

 

Wydatki  budżetu Miasta w 2015 roku  uległy zmianie  o kwotę (+ 339 035,44 zł).  

Plan wydatków po zmianach w 2015 roku wynosi 100 499 472,60 zł w tym plan wydatków 

bieżących w kwocie 83 824 512,96 zł oraz plan wydatków majątkowych w kwocie 

16 674 959,64 zł. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały z Autopoprawką Nr 1. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zapytał o wydatki majątkowe – inwestycje aleja Św. Wojciecha, ul. Dzierzgowska,  

ul. Reja i inne inwestycje - jest punkt, który mówi, że wszystkie w 2016 roku ulegają zmianie 

o 7 mln. Dlaczego występuję taki zapis? 
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HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Poinformował, że ten projekt w pewnym sensie konsumuje wszystkie zmiany, które 

Paostwo otrzymacie lub już otrzymaliście. Zmiana ta dokonywana jest dzisiaj, aby dostawad 

się do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2023 oraz zmian w budżecie 

na 2016 rok. Sporo środków zostało już zaangażowanych na inwestycje gdzie kulminacja 

wydatków przypada na rok 2016 (np. przebudowa ul. Polnej, budowa zbiorników 

retencyjnych, budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Studzieniec). Wystąpiliśmy do Wojewody 

Mazowieckiego o dofinansowanie w ramach przebudowy dróg lokalnych. Wartośd 

przebudowy ul. Górnej wynosi 5 mln (2,5 mln. zł ze środków własnych, a 2,5 mln. zł dochody 

z innych źródeł). Jeśli chodzi o Aleję Świętego Wojciecha również staramy się  

o dofinansowanie z RIT i mamy nadzieję, że je otrzymamy. Wtedy nasz wkład będzie wynosił 

20 %, a 80 % ze środków zewnętrznych. Wtedy ta kwota zostanie uwolniona. Mamy jeszcze 

sporo środków z poprzedniego roku, także w związku ze zbyciem Spółki NOVAGO.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawką Nr 1 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 135 / 2015  

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 

 

Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r.  

z Autopoprawką Nr 1.   

 

DOCHODY (-28 308,00 zł) 

 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem  

(-228 348,00 zł) 

 Oświata i wychowanie (+200 040,00 zł)  
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WYDATKI  (-28 308,00 zł) 

Administracja publiczna (+4 931,00  zł) 

 Urzędy gmin (Miast i miast na prawach powiatu) Zmniejszenie planu finansowego 

wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (- 1 069,00 zł) z tytułu wydatków 

niezaliczanych do wynagrodzeo. 

 Promocja jednostek samorządu terytorialnego (+6 000,00 zł) Zwiększenie planu 

finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (+ 6 000,00 zł) z tytułu 

zakupu usług pozostałych (m.in. wykonanie tablicy informacyjnej z herbem Miasta, 

publikacja życzeo świątecznych) 

Dział 754 – Bezpieczeostwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (-4 931,00 zł) 

 Straż gminna (miejska) Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta  

w kwocie  (- 4 931,00 zł) z tytułu dodatkowego wynagrodzenia. 

Dział 801 – Oświata i wychowanie (-243 600,00 zł) 

 Szkoły podstawowe (-98 090,00 zł) 

Szczegółowy opis podziału środków został przedstawiony w otrzymanych przez 

Paostwa materiałach. 

 Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych Zmniejszenie planu finansowego 

wydatków  Szkoły Podstawowej Nr 6 w Mławie w kwocie (-52 457,00 zł) z tytułu 

wynagrodzeo wraz z pochodnymi, 

 Przedszkola (- 114 617,00 zł) 

 Gimnazja (- 195 603,00 zł)  

Dział 852 – Pomoc społeczna (-2 334,00 zł) 

 Ośrodki pomocy społecznej (-2 334,00 zł) 

 Zmniejszenie planu finansowego wydatków Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Mławie w kwocie (-2 334,00 zł) z tytułu odpisu na zakładowy Fundusz Świadczeo 

Socjalnych. 

Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej +109 503,00 zł) 

 Żłobki (+9 503,00 zł) 

 Powiatowe urzędy pracy Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta 

Mława w kwocie (+100 000,00 zł) z przeznaczeniem  dla Powiatu Mławskiego z tytułu 

pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn: Budowa budynku 

użyteczności publicznej jako uzupełnienie zabudowy pomiędzy dwoma istniejącymi 
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budynkami położonymi w Mławie przy ul. Wyspiaoskiego 7 i 8 wraz z niezbędną 

infrastrukturą – Poprawa warunków dla PUP”.  

Edukacyjna opieka wychowawcza (+30 799,00 zł) 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (+30 000,00 zł) 

 Schroniska dla zwierząt. Zwiększenie planu finansowego wydatków bieżących Urzędu 

Miasta Mława w kwocie (+30 000,00 zł) z przeznaczeniem na utrzymanie zwierząt  

w schronisku. 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+15 000,00 zł) 

 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby. Dotacja podmiotowa w kwocie (+15 000,00 

zł) dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie na działalnośd bieżącą ( zakup iluminacji 

ozdób świątecznych, przygotowanie Gali Mecenatu Kultury Mecenas Kultury 2015). 

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 3 – „Wydatki na zadania inwestycyjne na 2015 rok 

nieobjęte wieloletnią prognozą finansową”, polegającej na; 

Przeniesieniu  do przedsięwzięd Wieloletniej Prognozy Finansowej zadao inwestycyjnych tj.  

-  „Przebudowa nawierzchni ul. Antoniny Mrozowskiej w Mławie” 

-  „Budowa chodnika i przebudowa odcinka ul. Batorego w Mławie – etap I” 

-  „Przebudowa ul. Gdyoskiej w Mławie  – etap I” 

-  „Przebudowa ul. Piłsudskiego w Mławie  – etap I” 

-  „Budowa systemu oddymiania klatek schodowych MPS Nr 4 w Mławie” 

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Działdowskiej w Mławie do wysokości działki 

11-269/7 ” 

-  „Budowa przykanalików sanitarnych w ul. Studzieniec w Mławie ” 

-  „Budowa sieci wodociągowej w ul. Lazurowej  w Mławie ” 

-  „Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej  w Mławie ” 

-  „Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Grzybowej w Mławie ” 

-  „Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Zacisze  w Mławie ” 

-  „Przebudowa sieci wodociągowej w ul. Adama Bienia w Mławie” 

-  „Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie ” 
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-  „Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie ” 

-  „Budowa budynku socjalnego w Mławie ” 

Drogi publiczne gminne (0,00 zł) w tym; 

Zwiększenie planu finansowego wydatków majątkowych  w kwocie (+ 27 300,00 zł)  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn: „ Budowa chodnika w ul. 

Batalionów Chłopskich – etap I ” w kwocie (+27 300,00 zł) 

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 5 – „Dochody i wydatki związane z realizacją zadao 

realizowanych w drodze umów lub porozumieo między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2015r.”  polegającej na zwiększeniu dotacji celowej dla Powiatu 

Mławskiego przeznaczonego dla przedszkola specjalnego, dokonanej Zarządzeniem Nr 

161/2015 Burmistrza Miasta Mława z dnia 17 listopada 2015r. 

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 6 – „Wydatki na realizację zadao określonych  

w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 

rok.”,  polegającej na zmniejszeniu wydatków z tytułu szkoleo pracowników  

z przeznaczeniem róże wydatki na rzecz osób fizycznych (opłacenie kosztów badao 

psychiatryczno-psychologicznych dla osób poddanych się leczeniu), dokonanych 

Zarządzeniem Nr 153/2015 Burmistrza Miasta Mława z dnia 30 października 2015r.  

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 7 – „Dotacje celowe dla podmiotów zaliczanych 

 i niezaliczanych do sektora finansów publicznych w 2015r”, polegającej na zmianie dotacji 

celowej dla jednostek niezaliczanych do sektora finansów publicznych, dokonanych 

Zarządzeniem Nr 153/2015 Burmistrza Miasta Mława z dnia 30 października  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały z Autopoprawką Nr 1. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Radny DARIUSZ DUŻMAOSKI 

Zapytał dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - utrzymanie 

zwierząt. Czy zwiększenie środków o 30 tys. na ten cel to jest na skutek przeniesienia 

zwierząt ze schroniska w Pawłowie do Napierk? 
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława  

Poinformował, że ceny za pobyt psa w schronisku w Pawłowie to 10 zł,  

a w Napierkach 5 zł. Bezpaoskich psów jest strasznie dużo i dlatego zwiększenie tej kwoty  

w budżecie na ten cel. Uznał, że przyczyną tego zjawiska jest znieczulica i poprosił o to , aby 

traktowad zwierzęta odpowiedzialnie. W schronisku przebywa bardzo dużo psów i Miasto 

ponosi tego ogromne koszty ich utrzymania. Zaapelował o to aby osoby z zewnątrz nie 

porzucały psów na terenie miasta, gdyż wielokrotnie takie sytuacje miały miejsce. W naszym 

mieście podejmujemy ten trudny problem. Poprosił osoby, które chcą posiadad psa, aby 

zastanowiły się wielokrotnie nad tym, czy będą w stanie się nim zajmowad. Dyskusja 

społeczna nad tym problemem jest bardzo potrzebna.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawką Nr 1 

UCHWAŁĘ  Nr XII/ 136 / 2015  

 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 

 

Ad pkt 7. 

  HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta   

Przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mławskiego. Poinformował, iż Starosta Mławski zwrócił się z prośbą o dofinansowanie 

inwestycji realizowanej przez Powiat Mławski pn. „Budowa budynku użyteczności publicznej 

jako uzupełnienie zabudowy pomiędzy dwoma istniejącymi budynkami położonymi  

w Mławie przy ul. Wyspiaoskiego 7 i 8 wraz z niezbędną infrastrukturą  - poprawa warunków 

dla PUP”. Zakooczenie inwestycji przewidziane jest na grudzieo br. W 2015 r. Powiat Mławski 

przekazał kwotę 100 tys. zł na dofinansowanie inwestycji pn. „Przebudowa ulic Kopernika, 

Bema i Hallera”.  Poprosił Pana Przewodniczącego i Wysoką Radę o udzielenie tej dotacji  

w kwocie 100 tys. zł w 2015 roku. Pomoc finansowa zostanie udzielona w ramach dotacji 

celowej. Szczegóły przekazania dotacji będą określone odrębną umową.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XII / 137 / 2015 

 

w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego  

w 2015 roku 

 

Ad pkt 8. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Poinformował, iż weszła zmiana w uchwale o podatkach  

i opłatach lokalnych. Z tego powodu konieczne jest podjęcie uchwały przez Radę Miasta.  

W ustawie został umieszczony nowy zapis dotyczący gruntów niezabudowanych objętych 

obszarem rewitalizacji o których mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 r.  

o rewitalizacji, położonych na terenach dla których miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową, albo 

zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmujący wyłączenie te rodzaje zabudowy, jeżeli 

od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat,  

a w tym czasie nie zakooczono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego. Stawka 

wynosi 3 zł od 1 m 2 powierzchni. Takich sytuacji w mieście Mława nie ma. Jeśli jednak taki 

punkt znalazł się w ustawie, uchwała musi zostad podjęta. Stawki dot. podatku od 

nieruchomości pozostają niezmienne.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XII / 138/ 2015 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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Ad pkt 9. 

 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. Poinformował, że w tym przypadku ulegają zmianie 

stawki – zostają one drastycznie zmniejszone, szczególnie jeśli chodzi o autobusy. Stawki na 

terenie Miasta Mława były dośd wysokie i dużo przedsiębiorców rejestrowało pojazdy poza 

miastem. Pan Burmistrz zaproponował, aby dokonad estymacji tych stawek, a następnie 

postanowił je obniżyd. Najbardziej obniżone zostały stawki dla autobusów. Pan Burmistrz 

postanowił dokonad autopoprawki i jeszcze bardziej obniżyd stawki. Autobusy do 22 miejsc 

do siedzenia – 500 zł, równej lub większej niż 22 miejsca – 1 000 zł. W przypadku pojazdów, 

spełniających normy jakościowe dotyczące emisji spalin stawki są jeszcze niższe. Dla 

autobusu spełniającego normę jakościową EURO 4, z liczbą poniżej 22 miejsc do siedzenia – 

450 zł, z liczbą równą lub większą niż 22 miejsca – 800 zł, dla autobusu spełniającego normę 

jakościową EURO 5 , z liczbą poniżej 22 miejsc do siedzenia – 400 zł, z liczbą równą lub 

większą 22 miejsca – 700 zł, dla autobusu spełniającego normę jakościową EURO 6, z liczba 

poniżej 22 miejsc do siedzenia 300 zł, a z liczbą równą lub większą niż 22 miejsca – 500 zł.  

Ubytek z tego tytułu w budżecie miasta wynosiłby 600 tys. złotych przy zachowaniu takiej 

ilości pojazdów jak w chwili obecnej. Zamierzeniem jest zatrzymanie przedsiębiorców  

w Mieście Mława. Wyraził nadzieję, że coraz więcej przedsiębiorców będzie rejestrowało 

pojazdy w Mławie.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny RYSZARD PRUSINOWSKI 

 Zauważył, że podczas ustalania wysokości stawek, duży akcent jest kładziony na 

dbanie o środowisko. Ma nadzieję, że niższe stawki dla osób, które stosują silniki o niższej 

emisji spalin będzie zachętą alby wdrażad tego typu rozwiązania. Takie działania  pozytywnie 

oddziałują na całe środowisko. 
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Radny ARKADIUSZ DŁUBISZ 

Poinformował, iż wie, że Pan Burmistrz zmaga się z tym problemem od wielu lat. Jest 

to „wyciągniecie ręki” do Mławskich przedsiębiorców. Wyraził zdanie, że ma nadzieje, że 

zyskają na tym przedsiębiorcy, a co za tym idzie mieszkaocy Mławy. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 139/ 2015 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

 

Ad pkt 10. 

 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. Poinformował, iż zaszły zmiany jeśli chodzi o grunty 

rolne i te stawki i w związku z tym powstał obowiązek, aby wprowadzid zmiany we wzorach 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Są to tylko zmiany techniczne. Podatnicy 

zostaną poinformowani o istnieniu nowych deklaracji. Zmiany nie dotyczą płatników 

podatków od nieruchomości, dotyczą głównie gruntów rolnych.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII/ 140 / 2015 

 

w sprawie w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

 



12 

 

Ad pkt 11. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta 

Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie opłaty targowej. Poinformował, 

iż zaszły zmiany w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych. Zmiany dotyczą głównie opłaty 

targowej. Od 1 stycznia Rada Gminy będzie miała wybór czy pobierad opłatę targową.  

W związku z tym konieczne jest podjęcie uchwały. Określone dzienne stawki nie ulegają 

zmianie w stosunku do stawek obowiązujących w roku 2015.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 141 / 2015 

 

w sprawie opłaty targowej 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę. Obrady zostały wznowione o godz. 14:25 

 

Ad pkt 12. 

ELŻBIETA BORKOWSKA Główny Specjalista ds. Oświaty i Szkolnictwa 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia Aneksu Nr 2 do porozumienia 

zawartego w dniu 27 sierpnia 2008 r. w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat 

Mławski Przedszkola Specjalnego w Mławie. Poinformowała, że w związku ze zwiększeniem 

planu dotacji celowej decyzją Wojewody Mazowieckiego z dnia 30 października 2015 r. na 

zadania z zakresu wychowania przedszkolnego specjalnego o kwotę 2 546 zł zachodzi 

potrzeba sporządzenia Aneksu Nr 2 do porozumienia zawartego w dniu 27 sierpnia 2008 r.  

w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat Mławski Przedszkola Specjalnego w Mławie. 
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W związku z tym, iż zachodzi koniecznośd zawarcia porozumienia z Powiatem Mławskim  

i konieczne jest podjęcie uchwały.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu   

i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 142 / 2015 

 

w sprawie w sprawie zawarcia Aneksu Nr 2 do porozumienia zawartego w dniu 27 sierpnia 

2008 r. w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat Mławski Przedszkola Specjalnego 

w Mławie 

  

Ad pkt 13. 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Mława zadania 

zarządzania drogami powiatowymi w obrębie miasta Mława w roku 2016. Poinformowała,  

iż ustawa z dnia 21 marca 1985 roku o drogach publicznych dopuszcza możliwośd 

przekazywania zarządzania drogami publicznymi między zarządcami. Miasto Mława 

przejmuje zarządzanie drogami powiatowymi w obrębie Miasta Mława na okres 1 roku. Na 

terenie miasta mamy ok. 14 km dróg. Koszty zarządu drogami powiatowymi pokrywane będą 

z przeznaczonych na ten cel środków finansowych Powiatu Mławskiego. Szczegółowe zasady 

tego przejęcia będą określone w porozumieniu. Jest ono zawierane co roku. Na ten cel 

przeznaczono 300 tys. zł. Zadania dotyczą bieżącego utrzymania dróg oraz remontów 

cząstkowych.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz na Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 143 / 2015 

 

w sprawie przyjęcia przez Miasto Mława zadania zarządzania drogami powiatowymi  

w obrębie miasta Mława w roku 2016 

 

Ad pkt 14. 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany uchwały Nr VI/56/2015 

Rady Miasta Mława z dnia 30 kwietnia 2015r. zmieniającą uchwałę Nr III/16/2014 Rady 

Miasta Mława z dnia 30 grudnia 2014r. w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/134/2011 Rady 

Miasta Mława z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2012-2016 oraz Uchwałę Nr XXIX/289/2013 Rady 

Miasta Mława z dnia 28 maja 2013r. zmieniająca uchwałę Nr XIII/134/2011 Rady Miasta 

Mława z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2012-2016. Poinformowała, iż do uchwały należy 

wnieśd autopoprawkę. W § 2 pkt. 1 skreślid „w załączniku nr 1 „ oraz w załączniku nr 2 do 

uchwały § 1, tabela 2, pozycja 11 - „Piłsudskiego 26”, należy wykreślid tą pozycję. W związku 

z tym w tabeli zachodzi zmiana numeracji. Poinformowała, że plan remontów bieżących na 

2015 r. przedstawia szczegółowo Załącznik Nr 1 do niniejszej Uchwały. Z uwagi na wykonanie 

przez zarządcę zasobu komunalnego prac remontowych z powyższego planu w pkt. 6, 11  

o niższej wartości niż zaplanowano, pozostałe środki finansowe zostały przesunięte na pilne 

prace remontowe budynków gminnych do pkt. 9 z przeznaczeniem na remont lokali  

po zmarłych i eksmisjach. Wartośd koocowa pozostaje bez zmian. Budynek socjalny przy  

ul. Napoleooskiej 25 A w Mławie został przekwalifikowany na budynek komunalny na 

podstawie stosownej zgody z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie. Natomiast 

budynki socjalne, które były zdekapitalizowane w 100% po wykwaterowaniu zostały 

wyłączone z użytkowania. Budynek przy ul. Piłsudskiego został wykreślony poprzez 

wprowadzenie Autopoprawki, ponieważ w międzyczasie został podpisany akt notarialny na 

sprzedaż tej nieruchomości.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały wraz z Autopoprawką. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz na Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 144/ 2015 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/56/2015 Rady Miasta Mława z dnia 30 kwietnia 2015r. 

zmieniającą uchwałę Nr III/16/2014 Rady Miasta Mława z dnia 30 grudnia 2014r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XIII/134/2011 Rady Miasta Mława z dnia 29 grudnia 2011r. w 

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 

2012-2016 oraz Uchwałę Nr XXIX/289/2013 Rady Miasta Mława z dnia 28 maja 2013r. 

zmieniająca uchwałę Nr XIII/134/2011 Rady Miasta Mława z dnia 29 grudnia 2011r. w 

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 

2012-2016. 

 

Ad pkt 15. 

KRZYSZTOF JAROS Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy określającej wzajemne 

zobowiązania dotyczące opracowania dokumentacji i uzyskania nowej decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach dla budowy zachodniej obwodnicy Mławy w latach 

2008 – 2021 realizowanej w ramach zadania pn. „Budowa zachodniej obwodnicy Mławy – 

odcinek między ulicą Gdyoską a nowoprojektowaną drogą krajową S 7.” Poinformował, że 

podstawa prawna do zawarcia tej uchwały jest art. 10 ust. 1 i art. 18 ust. 1 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poinformował, iż poprzez podjęcie uchwały Rada 

Miasta wyraża się zgodę na zawarcie przez Burmistrza Miasta Mława z Województwem 

Mazowieckim umowy w sprawie określania wzajemnych zobowiązao dotyczących 

opracowania dokumentacji i  uzyskania nowej decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 

dla budowy zachodniej obwodnicy Mławy w latach 2008-2021 realizowanej 

w  ramach  zadania pn. „Budowa zachodniej obwodnicy  Mławy – odcinek między ulicą 

Gdyoską  a nowoprojektowaną drogą krajową S7”. Rada Miasta Mława zobowiązuje się do 

zabezpieczenia w budżecie na rok 2018 i udzielenia pomocy finansowej w kwocie 150 000 zł. 

Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie działający w imieniu Samorządu 

Województwa Mazowieckiego pismem dn. 07.09.2015 r. przekazał projekt umowy 

dotyczącej opracowania dokumentacji  i uzyskania nowej decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla budowy zachodniej obwodnicy Mławy w latach 2008-2021 

realizowanej w  ramach  zadania pn. „Budowa zachodniej obwodnicy  Mławy – odcinek 

między ulicą Gdyoską  a nowoprojektowaną drogą krajową S7”. Umowa dot. udzielenia 
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pomocy finansowej w roku 2018 w formie dotacji celowej, w kwocie 150 000,00 zł, na 

pokrycie kosztów ww. opracowania. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz na Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 145 / 2015 

 

w sprawie w sprawie zawarcia umowy określającej wzajemne zobowiązania dotyczące 

opracowania dokumentacji i uzyskania nowej decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 

dla budowy zachodniej obwodnicy Mławy w latach 2008 – 2021 realizowanej w ramach 

zadania pn. „Budowa zachodniej obwodnicy Mławy – odcinek między ulicą Gdyoską a 

nowoprojektowaną drogą krajową S 7.” 

 

Ad pkt 16. 

KRZYSZTOF JAROS Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przestąpienia Miasta Mława jako partnera do 

realizacji inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2316 W Nosarzewo Borowe – 

Krzywonoś – Garlino – Kluszewo wraz z przebudową obiektów mostowych w miejscowości 

Garlino o JNI 01005556 i JNI 35006362 od km 0+000,00 do km 5+668,00 – etap I” w ramach 

subwencji ogólnej budżetu paostwa w partnerstwie z Powiatem Mławskim. Poinformował, iż 

podstawą prawną tej uchwały jest art. 10 ust. 2 i art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca  

o samorządzie gminnym. Podejmując ta uchwałę Rada Miasta wyraża zgodę na  

przystąpienie Miasta Mława w partnerstwie z Powiatem Mławskim do realizacji zadania  

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2316 W Nosarzewo Borowe – Krzywonoś – Garlino – 

Kluszewo wraz z przebudową obiektów mostowych w miejscowości Garlino o JNI 01005556 i 

JNI 35006362 od km 0+000,00 do km 5+668,00 – etap I”. Zakres rzeczowy i finansowy 

zostanie określony w oddzielnej umowie pomiędzy Miastem Mława, a Powiatem Mławskim. 

W roku 2016 Miasto Mława w ramach subwencji ogólnej udziela Powiatowi Mławskiemu 

pomocy finansowej w wysokości 525 000,00 zł. 
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 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz na Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 146 / 2015 

 

w sprawie przestąpienia Miasta Mława jako partnera do realizacji inwestycji pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2316 W Nosarzewo Borowe – Krzywonoś – Garlino – 

Kluszewo wraz z przebudową obiektów mostowych w miejscowości Garlino o JNI 

01005556 i JNI 35006362 od km 0+000,00 do km 5+668,00 – etap I” w ramach subwencji 

ogólnej budżetu paostwa w partnerstwie z Powiatem Mławskim. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę. Obrady zostały wznowione o godz. 15:10 

 

 

Ad pkt 17. 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowao i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława. Studium jest dokumentem, który został 

uchwalony przez Radę Miasta 30 września 2012 roku. W dniu 10 lutego 2015 r. Rada Miasta 

Mława podjęła uchwałę w sprawie zmiany Studium uwarunkowao i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława. Obszar objęty Studium jest zlokalizowany  

w strefie funkcjonalno - przestrzennej zabudowy śródmiejskiej, wskazanej dla utrzymania  

i rozwoju funkcji usługowych oraz funkcji mieszkaniowej intensywnej, wielorodzinnej oraz 

dróg zbiorczych. W obszarze tym wskazane jest zlokalizowanie dworca zintegrowanego 

kolejowo-autobusowego, który będzie integrował dalekobieżne i podmiejskie przewozy 

autobusowe z dalekobieżnymi i podmiejskimi przewozami kolejowymi. Częśd obszaru 

stanowi rejon lokalizacji wielkopowierzchniowych obiektów handlowych o powierzchni 

sprzedaży powyżej 2000 m 2. Zmiana studium ma obejmowad zmianę rejonu lokalizacji 

wielkopowierzchniowych obiektów handlowych o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m 2, 

zmianę rozmieszczenia inwestycji celu publicznego oraz zmianę obszaru dla których 
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wymagane jest sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz  Miasta wykonując tą uchwałę zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym wykonywał kolejno czynności zgodnie z przyjętą 

procedurą. Burmistrz Miasta Mława ogłosił informację o przystąpieniu do zmiany Studium 

uwarunkowao i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława. Wysłał również 

informację do wszystkich niezbędnych organów, które zajmują się opiniowaniem  

i uzgadnianiem zmian w Studium uwarunkowao i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. Następnie zawarł umowę z P. Izabelą Sobierajską – architektem, na 

wykonanie projektu Studium oraz całej niezbędnej dokumentacji. Opracowany projekt został 

wysłany do uzgodnieo i do zaopiniowania. Uzyskał pozytywną opinię Miejskiej Komisji 

Urbanistyczno – Architektonicznej w Mławie, a następnie uzgodniony z Zarządem 

Województwa Mazowieckiego i Wojewodą Mazowieckim. Następnie został zaopiniowany 

przez  dwadzieścia cztery instytucje i organy. Wszelkie zmiany dot. tego projektu zostały 

naniesione. Następnie projekt Studium został wyłożony do publicznego wglądu wraz z opinią 

oddziaływania na środowisko. W trakcie wyłożenia odbyła się dyskusja publiczna  

w Paostwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Mławie. Istniała możliwośd składania uwagi do 

projektu zmiany Studium. Wpłynęło jedno pismo w tej sprawie, zawierające 7 uwag, którego 

kopię Paostwo Radni otrzymali w materiałach na Sesję RM. Wszystkie uwagi zostały 

rozpatrzone przez Burmistrza Miasta Mława i żadna z uwag nie została uwzględniona.  

W związku ze zmianą ustawy o rewitalizacji poprosił o wprowadzenia autopoprawki – 

przeredagowana została treśd załącznika Nr 1 – ten załącznik był do wglądu w Biurze Rady w 

siedzibie Urzędu Miasta. Kolejna autopoprawka dotyczy zmiany w Dzienniku Ustaw Ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poprosił o wpisanie (Dz. U. z 2015 r. poz. 

1515.) Poinformował, że projekt uchwały zawiera 10 załączników. Załączniki graficzne były 

dostępne do wglądu w Biurze Rady w siedzibie Urzędu Miasta. Poprosił Panią Izabelę 

Sobierajską – architekta o przedstawienie projektu zmiany Studium oraz o przedstawienie 

uwag. 

 

IZABELA SOBIERAJSKA Architekt 

Przedstawiła projekt zmiany Studium uwarunkowao i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego na podstawie załączników graficznych. Poinformowała, że dokument posiada 

10 załączników. Jest to dokument ujednolicony. Zmiana dotyczy tylko fragmentu Studium – 

obszar ten zostały oznaczony na załącznikach graficznych. Zmiana dotyczy tylko obszaru 

położonego w rejonie stacji Mława Miasto gdzie granicą jest linia torów kolejowych oraz 

istniejące zespoły zabudowy mieszkaniowej. Merytoryczną przesłanką wprowadzenia tych 

zmian było umożliwienie zlokalizowania w tym rejonie wielkopowierzchniowych obiektów 

handlowych o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m 2. Zmiana Studium dotyczy również 

rezygnacji ze szpaleru zieleni, który miał byd zlokalizowany wzdłuż Alei Św. Wojciecha. Obiekt 
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dworca zintegrowanego został delikatnie przesunięty. Załącznik tekstowy również został 

ujednolicony. Zmiany w tekście zostały oznaczone kolorem niebieskim. Pojawiła się 

autopoprawka do załącznika nr 1. Jest ona związana z obowiązkiem, aby przy sporządzaniu 

zmian w Studium należy wykonad analizy demograficzne, ekonomiczne oraz środowiskowe. 

Dane środowiskowe nie uległy zmianie. Zaszły istotne zmiany dotyczące analiz 

demograficznych. Uzupełniliśmy dane dotyczące bezrobocia, dane mieszkaniowe dotyczące 

zapotrzebowania na dopłaty do mieszkao, a także dane powierzchni użytkowa mieszkao na 

jednego mieszkaoca. Wymóg analiz ekonomicznych pojawił się niedawno. Występuje 

obowiązek bilansowania powierzchni w planach miejscowych możliwe do zabudowania oraz 

bilansowania możliwej powierzchni do realizacji. Do projektu zmiany Studium zostało 

złożonych 7 uwag. Wszystkie uwagi nie zostały uwzględnione przez Burmistrza Miasta 

Mława. Pismo z treścią uwag stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie omówiła 

wszystkie poszczególne uwagi. Przyznała, że bardzo lubi rozwiązania gdzie dworce 

autobusowe i kolejowe są łączone z obiektami o funkcji handlowej gdzie np. można zrobid 

zakupy i nie rozumie, jak można twierdzid, że te dwa obiekty „znajdują się w oczywistej 

sprzeczności”. Przytoczyła przykłady miast gdzie tego typu rozwiązania funkcjonują. Uważa, 

że dla osób podróżujących jest to bardzo wygodne. W wielu miastach często można spotkad 

rozwiązania połączenia dworców wraz z obiektami o funkcji handlowej. Jeśli chodzi o drogę 

zbiorczą będzie ona bardzo dobrze będzie ona spełniała swoją funkcję. Nie uważa żeby 

wystąpiły tu jakieś problemy dot. ruch drogowego. Uwagę, że teren przy dworcu lepiej 

zagospodarowad na  realizację zabudowy wielorodzinnej. W rejonie dworców zawsze 

pojawiają się budynku o charakterze handlowym. Przyznała, że funkcja centro twórcza 

dworców jest dla niej oczywista. Jeśli chodzi o uwagę dotyczącą oddziaływanie na 

środowisko – podkreśliła, że prognoza oddziaływania została uzgodniona ze wszystkimi 

niezbędnymi organami.  

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Wyraził swoje zdanie, że bardzo się cieszy, że powstanie dworzec zintegrowany. 

Zgodził się z Panią Izabelą Sobierajską, że dobrze gdy dworzec jest połączony z obiektami  

o funkcji handlowej. Wyznał, że jednak często takie rozwiązania są proponowane w dużych 

miastach. Uznał, że w takim mieście jak Mława osób, które korzystają z dworców jest mniej. 

Uważa, że budowanie galerii w tym miejsc znacznie wpłynie na ruch kołowy w centrum 

miasta - zostanie on znacząco zwiększony. Według niego takie obiekty powinny byd 

budowane w sferach zewnętrznych miast. Uważa, że wszystkie luksusowe sklepy, które 

umieszczone są teraz w centrum miasta przeniosą się do tej galerii. Uważa, że zniszczy to 

śródmiejską strefę handlu. W centrum Mławy znajdują się głównie instytucje para bankowe, 
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bankowe, kilka luksusowych sklepów i uważa, że te ostatnie przeniosą a się do galerii. 

Uciążliwośd tej galerii (zwiększony ruch) będzie niekomfortowy dla mieszkaoców tego 

terenu. 

Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

Zaznaczył, że podpisuje się pod zaletami tego typu dworców połączonych z funkcją 

handlową. Zaznaczył, że często jest pasażerem i uważa, że jakoś podróżowania jest znaczenie 

wyższa. Zgodził się w części z tym co powiedział Radny Jerzy Rakowski, że większy się ruch  

w tym rejonie. Jeśli chodzi o emisję hałasu - zaznaczył, że wszystko zależy od tego w jaki 

sposób inwestycja ta będzie zaprojektowana. Mamy bardzo dużo nowych technologii  

i wyeliminowanie hałasu bądź znaczne jego niwelowanie jest możliwe. Uznał, że ta 

inwestycja znacznie uatrakcyjni Miasto Mława. Zwrócił się do Pana Burmistrza z zapytaniem 

o zwiększony ruch w tym obszarze emisję hałasu i jakie działania będą przedsięwzięte w tej 

kwestii. 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał czy istnieje możliwośd wykupienia odcinka ul. Mariackiej? Uznał, że bardzo 

często zniszczony jest tam chodnik. 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zaznaczył, że nie chce, żeby jego wypowiedź została źle zrozumiana i jest jak 

najbardziej przychylny pomysłowi wybudowaniem dworca zintegrowanego. Jest natomiast 

przeciwny budowaniu tak dużego obiektu handlowego w tym miejscu. 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zaznaczył, że jest przeciwny budowie tego typu obiektu w tym miejscu. 

IZABELA SOBIERAJSKA Architekt 

Wyraziła zdanie, że ciężko jest dyskutowad ze zdaniem, że handel przeniesie się  

z miasta do galerii. W galeriach zazwyczaj lokalizowane są sklepy sieciowe. Z galerii 

korzystają inni ludzie, a inni robią zakupy w małych sklepach. Jeśli chodzi o natężony ruch nie 

widzi tu problemu. Uważa, że ciągi komunikacyjne są tu jak najbardziej poprawne  

i zapewniła, że nie będzie to stanowiło problemu.   

Marek Polak Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Uzupełnił odpowiedź na pytania. Zaznaczył, że dyskusja, która toczy się teraz jest 

bardzo podobna do dyskusji, która toczyła się podczas podejmowania uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowao i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława. W tekście jest umieszczony zapis, że 

obiekt będzie otoczony zielenią. Studium nakłada taki obowiązek. Potencjalne pytania  

o  uciążliwośd, które często się pojawiają – wyraził zdanie, że poprzez obecnośd zieleni 

uciążliwośd ta będzie w jakiś sposób niwelowana. Zaznaczył, że droga zbiorcza prowadząca 

do dworca zintegrowanego i galerii nie została narysowana w tym dokumencie, a występuje 

od dawna. Ma służyd usprawnieniu ruch w całym mieście i będzie prowadzid ruch w centrum 

miasta. Bez względu na obecnośd dworca zintegrowanego czy galerii, powstanie drogi 

zbiorczej jest wskazane. Co do wykupu gruntów na tym terenie - poinformował ,że rozmowa 

na ten temat przy zmiany Studium jest niewłaściwa. Materia ta nie dotyczy Studium. 

Zaznaczył jednak, że chętnie może porozmawiad na ten temat w innych okolicznościach.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta  

zaproponował, aby za uwzględnieniem każdej uwagi głosowad oddzielnie.  

 

Uwaga Nr 1. „Należy odstąpid od propozycji planowanych zmian budowy i lokalizacji 

wielkopowierzchniowych obiektów handlowych powyżej 2000 m. kw. jako znajdujących się 

w oczywistej sprzeczności z planowana budową dworca zintegrowanego spełniającego 

funkcje centrum przesiadkowego" 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy za, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 1 

 

Uwaga Nr 2. "Lokalizacja planowanych obiektów handlowych o pow. powyżej 2000 m. kw.  

w obszarze 2 ograniczy funkcje i rolę zintegrowanego dworca kolejowego i autobusowego 

wpływając niekorzystnie na istniejąca zabudowę wielorodzinną" 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy za, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 2 

 

Uwaga Nr 3. „Opracowane na zlecenie Urzędu Miasta plany koncepcji układu 

komunikacyjnego nie przewidywały takich rozwiązao i są sprzeczne z aktualnymi trendami 

lokalizacji tego typu obiektów handlowych w znacznych oddaleniu od centrów śródmiejskich, 
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na obrzeżach miast, z uwagi na koniecznośd zbyt dużej kumulacji dodatkowego ruchu 

samochodowego i innych negatywnych czynników w miejscu zamieszkania" 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy za, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 3 

 

Uwaga Nr 4. "Z uwagi na dotychczasowe zapisy strefy C dla tych terenów jako terenów dla 

rozwoju funkcji mieszkaniowej wielorodzinnej o intensywnej zabudowie należy zamiast 

hipermarketów przeznaczyd te tereny dla deweloperów pod realizacje nowoczesnej 

zabudowy z uwagi na ograniczone zasoby gruntowe" 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy za, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 4 

 

Uwaga Nr 5.  "Koncepcję budowy powierzchni usługowych i handlowych można w pełni 

realizowad jako element składowy dotychczas planowanej wersji dworca zintegrowanego" 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy za, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 5 

 

Uwaga Nr 6. ."Brak pełnego opracowania skutków wpływu skumulowanego oddziaływania w 

istotny sposób mogącego negatywnie oddziaływad na środowisko i powodującego 

dodatkowe i nowe zagrożenia dla mieszkaoców o trudnych do przewidzenia skutkach" 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy wstrzymujące, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 6 

 

Uwaga Nr 7. "W prognozie środowiskowej nie przedstawiono w zasięgów 

ponadnormatywnego hałasu oraz innych skutków realizacji dużych powierzchni handlowych 

w sposób wyczerpujących i przekonywający" 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (3 głosy wstrzymujące, 18 głosów przeciw)  

nie uwzględniła Uwagi Nr 7 
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Radna Miasta Mława w głosowaniu jawnym nie uwzględniła żadnej z uwag. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, przy 3 głosach przeciw) podjęła 

omawianą uchwałę z Autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 147 / 2015 

 

w sprawie w sprawie zmiany Studium uwarunkowao i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 18.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Jest to obszar położony między linia kolejową,  

Os. Książąt Mazowieckich i ul. Henryka Sienkiewicza. Granice tego obszaru są oznaczone  

w załączniku nr 1 – jest to ten sam obszar występujący w  Studium uwarunkowao  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Mława oraz dodatkowo wiadukt  

i wjazd na wiadukt – celem wprowadzenia rozwiązania komunikacyjnego. Obszar ten mieści 

się w strefie funkcjonalno - przestrzennej zabudowy śródmiejskiej wskazanej dla utrzymania  

i rozwoju funkcji usługowych oraz funkcji mieszkaniowej intensywnej, wielorodzinnej oraz 

dróg zbiorczych. W tym obszarze jest również wskazana obecnośd zintegrowanego dworca 

kolejowo – autobusowego. Częśd obszaru stanowi rejon lokalizacji wielkopowierzchniowych 

obiektów handlowych o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m2. Poprosił również  

o wprowadzanie autopoprawki. Poprosił o zmianę w Dzienniku Ustaw Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym - (Dz. U. z 2015 r. poz. 1515.) 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, 3 głosy przeciw) podjęła z 

Autopoprawką 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 148 / 2015 

 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

 

Ad pkt 19. 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości na czas nieoznaczony. Poinformował, że 

przedmiotem uchwały są działki oznaczone w ewidencji gruntów, jako działki nr 624/18, 

625/6, 626 (częśd wewnątrz istniejącego ogrodzenia oczyszczalni), 627, położone przy  

ul. Płockiej, stanowiące własnośd Miasta Mława. Są one zabudowane budynkami  

i urządzenia oczyszczalni ścieków. Ich położenia zostało przedstawione na mapie. Propozycja 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie tych nieruchomości na rzecz pomiotu, który zostanie 

wyłoniony w przetargu na budowę i eksploatację oczyszczalni ścieków w formie partnerstwa 

publiczno - prywatnego. Burmistrz Miasta Mława już ogłosił ten przetarg. Nieruchomości te 

zostaną wydzierżawione w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczony z prawem budowy 

i eksploatacji oczyszczalni ścieków na rzecz partnera prywatnego wybranego  

w ww. postępowaniu. Do zawarcia takiej umowy w takim trybie, niezbędna jest zgoda 

Wysokiej Rady. Jako autopoprawkę poprosił o zmianę oznaczenia dziennika ustaw ustawy  

o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2015 r. poz. 1774 z późn. zm.) 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

 Odniósł się do wcześniejszych dyskusji nad taką formą prowadzenia oczyszczalni 

ścieków i poinformował, że jest temu przeciwny, a co za tym idzie takiej formie 

wydzierżawienia tych nieruchomości.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (16 głosami za, 3 głosy przeciw, 1 głos 

wstrzymujący się) podjęła z Autopoprawką 

 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 149 / 2015 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas nieoznaczony 

 

Ad pkt 20. 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości komunalnych. Na 

wyrysie z mapy wszelkie te nieruchomości zostały oznaczone. Poinformował,  

że przedmiotem uchwały są nieruchomości położone przy ul. Stary Rynek oznaczone  

w ewidencji gruntów jako działki: 

 nr 698/40, zabudowana budynkiem usługowym, w którym mieszczą się  

2 samodzielne lokale: lokal użytkowy oraz lokal Miejskiego Domu Kultury 

(stanowiący własnośd Miasta Mława 

 nr 698/63, 698/64, zabudowane budynkiem kin, stanowiące własnośd Miasta Mława 

 nr 698/43, zabudowana budynkiem mieszkalno-usługowym, w którym znajduje się 

pomieszczenie magazynku (stanowiące własnośd Miasta Mława) przylegające do 

lokalu Miejskiego Domu Kultury. 

Projekt uchwały zawiera propozycję obciążenia tych nieruchomości niepopłatnie prawem 

użytkowania na czas nieoznaczony na rzecz Miejskiego domu Kultury. Jest to gminna 

jednostka i ta forma użytkowania jest w tym przypadku najwłaściwsza jako prawo do 

dysponowania nieruchomością. Podobne rozwiązanie ma miejsce i Bibliotece Miejskiej,  

a także w Muzeum ziemi Zawkrzeoskiej. Nieruchomośd nr 698/63, 698/64, lokal Miejskiego 

Domu Kultury oraz pomieszczenie magazynku zostaną obciążone nieodpłatnie prawem 

użytkowania na rzecz Miejskiego Domu Kultury w Mławie. Sklep położony na działce  

nr 698/40 w dniu 28 maja 1993 r. został sprzedany przez Miasto Mława. Wyniku przebudowy 

nastąpiła zmiana powierzchni użytkowych lokali. Wymaga to zmiany udziałów we 

współwłasności w częściach wspólnych nieruchomości nr 698/40. Wejście do sprzedanego 

lokalu użytkowego (sklep znajduje się na działce nr 698/64), dlatego konieczne jest 

obciążenie tej nieruchomości prawem służebności gruntowej na rzecz każdoczesnego 

właściciela. Dzięki temu będzie można swobodnie korzystad z wejścia do tego lokalu. Jako 
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autopoprawkę poprosił o zmianę oznaczenia dziennika ustaw ustawy o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2015 r. poz. 1515) oraz ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U.  

z 2015 r. poz. 1774 z późn. zm.) Dodatkowe dwie autopoprawki - dot. § 1. pkt 2 polegająca 

na zastąpieniu sformułowania „obciążyd nieodpłatnie prawem służebności gruntowej 

nieruchomośd” sformułowaniem „wyrazid zgodę na nieodpłatne obciążenie prawem 

służebności gruntowej nieruchomości”, oraz pkt. 3 - sformułowanie „obciążyd nieodpłatnie 

prawem użytkowania na czas nieoznaczony” poprosił o zastąpienie sformułowaniem 

„wyrazid zgodę na nieodpłatne obciążenie prawem użytkowania na czas nieoznaczony”. 

Poinformował, że ma to związek z treścią przepisów stanowiących podstawę prawną do tej 

uchwały.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawkami Nr 1, 2 i 3 

 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 150 / 2015 

 

w sprawie w sprawie obciążenia nieruchomości komunalnych 

 

Ad pkt 21. 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Poinformował, że 

projekt uchwały zawiera propozycję wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanych, oznaczonych jako działki 377/15, 383/2, 392/2, 444/6, położonych  

w Mławie przy ul. Studzieniec. Ich położenie zostało przedstawione na wyrysach z mapy.  

Nabycie tych nieruchomości następuje do zasobu Miasta Mława z przeznaczeniem na 

urządzenie gminnej drogi publicznej. Jako autopoprawkę poprosił o zmianę oznaczenia 

dziennika ustaw ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2015 r. poz. 1515) oraz ustawy  

o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2015 r. poz. 1774 z późn. zm.) 
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W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawką 

 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 151 / 2015 

 

w sprawie nabycia nieruchomości 

 

Ad pkt 22. 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie darowizny nieruchomości. Poinformował, że 

projekt uchwały zwiera propozycję wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze 

darowizny na rzecz Miasta Mława nieruchomości stanowiącej własnośd Powiatu Mławskiego. 

Jest to nieruchomośd oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 4095/1. Nabycie tej 

nieruchomości nastąpi z przeznaczenie na urządzenie drogi gminnej – ul. Jaroszyka. Ta 

działka w tej chwili jest dzierżawiona przez Miasto Mława. Powiat Mławski uzyskał prawo 

własności do tej nieruchomości i jest możliwośd jej przekazania poprzez umowę darowizny. 

Rada Powiatu Mławskiego wyraziła zgodę na zawarcie umowy. Jako autopoprawkę poprosił 

o zmianę oznaczenia dziennika ustaw ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2015 r. poz. 

1515) oraz ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2015 r. poz. 1774 z późn. zm.) 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z Autopoprawką 
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UCHWAŁĘ  Nr XII / 152 / 2015 

 

w sprawie darowizny nieruchomości 

 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę. Obrady zostały wznowione o godz. 16:40. 

 

Ad pkt 23. 

Radny RYSZARD PRUSINOWSKI Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalnośd Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie. Poinformował, iż Komisja Rewizyjna 

posiedzeniu w dniu 9 listopada 2015 r. po wysłuchaniu wyjaśnieo Pani Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie oraz pracowników MOPS w Mławie i uznała skargę za 

bezzasadną. Uzasadnienie w tej sprawie stanowi załącznik do uchwały. Jak wynika ze stanu 

faktycznego skarżący składał po kilkanaście wniosków w jednym miesiącu (w sierpniu, 

wrześniu oraz październiku złożył 94 wnioski) o przyznanie pomocy. W złożonej skardze 

skarżący nie  stawia zarzutów dotyczących terminów załatwienia składanych wniosków  

o przyznanie pomocy, jak też nie kwestionuje wysokości przyznanej pomocy, nie neguje 

również rozstrzygnięd w zakresie odmowy udzielenia pomocy w formie zasiłku celowego. Nie 

akceptuje natomiast sposobu rozpatrywania składanych wniosków poprzez wydanie przez 

organ jednej decyzji dotyczącej więcej niż jednego wniosku o przyznanie zasiłku celowego 

zarzucając organowi świadome łamanie przepisów prawa, a tym samym lekceważenie i złe 

traktowanie osoby skarżącego. Skarżący, jak wynika z opisanego na wstępie stanu 

faktycznego składa po kilkanaście, a nawet po kilkadziesiąt wniosków w jednym miesiącu, co 

prowadzi do ich kumulacji i wymusza prowadzenie jednego postępowania wyjaśniającego  

w sprawie. 

Niezależnie od powyższego skarżący korzysta regularnie ze świadczeo pieniężnych 

pomocy społecznej od miesiąca listopada 2012r. (zasiłki celowe i zasiłki okresowe). 

I tak skarżący otrzymał następującą pomoc: 

- w 2012 r. w formie zasiłków okresowych w łącznej kwocie 542,00 zł, 

- w 2013r. na łączną kwotę 4 218,59 zł w tym, zasiłki celowe na kwotę 2 050,59 zł i zasiłki 

okresowe na kwotę 2 168,00 zł, 
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- w 2014r. na łączną kwotę 5 749,89 zł, w tym zasiłki celowe na kwotę 2 490,89 zł i zasiłki 

okresowe na kwotę 3 252,00 zł 

- w 2015r. na łączna kwotę 4 725,96 zł, w tym zasiłki celowe na kwotę 1 969,96 zł i zasiłki 

okresowe na kwotę 2 756,00 zł.  

W latach 2012 – 2015 zostały wydane następujące decyzje administracyjne 

przyznające świadczenia z pomocy społecznej:  

- w 2012r. została wydana 1 decyzja na zasiłek okresowy,   

- w 2013r. zostało wydanych 117 decyzji na zasiłki celowe i 4 decyzje na zasiłki okresowe,  

- w 2014r. zostało wydanych 157 decyzji na zasiłki celowe i 6 decyzji na zasiłki okresowe,  

- w 2015r. zostało wydanych  111 decyzji na zasiłki celowe i 5 decyzji na zasiłki okresowe.  

Poinformował, że wobec tego skargę należy uznad za bezzasadną. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XII / 153 / 2015 

 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalnośd Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mławie 

 

Ad pkt 24. 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół 

Przedstawił informację na temat realizacji zadao oświatowych Miasta Mława w roku 

szkolnym 2014/2015. (Wydruk stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Poinformował, 

że wszyscy Radni otrzymali w formie elektronicznej informację na temat realizacji zadao 

oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. W ustawie są numerycznie wymienione zadania 

do wykonania. Są to głównie: 

 zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty m.in. w zakresie edukacji publicznej 

należy do zadao własnych gminy, 

 zapewnienie warunków działania szkoły, w tym bezpiecznych i higienicznych 

warunków nauki, wychowania i opieki, 

 wykonanie remontów obiektów szkolnych oraz zadao inwestycyjnych w tym zakresie 

zapewnienie obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej szkoły, 
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 wyposażanie szkoły w pomoce dydaktyczne i sprzęt niezbędny do pełnej realizacji 

programów nauczania, programów wychowawczych, prowadzenia sprawdzianów  

i egzaminów oraz wykonywania innych zadao statutowych. 

Poinformował, iż w tym materiale zawarte zostały informacje na temat wyników egzaminu 

klas VI oraz egzaminów gimnazjalnych.  W celu realizacji tych zadao mogą zostad powołane 

Miejskie Zakłady Obsługi Szkół. Organ ten ma obowiązek przekazad informację o stanie 

realizacji zadao oświatowych organowi stanowiącemu. Następnie scharakteryzował 

wszystkie zadania oświatowe. Następnie podziękował wszystkim osobom, które były 

zaangażowane w przygotowywanie Informacji o stanie realizacji zadao oświatowych w roku 

szkolnym 2014/2015. 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Podziękował za przygotowanie tej informacji i jednocześnie zapytał jak kształtuje się 

zagadnienie związane z gimnastyką korekcyjną w szkołach – czy są prowadzone takie zajęcia? 

Wyraził zdanie, że w informacji oświatowej brakuje wzmianki o ilości uczniów, który nie 

otrzymali promocji do następnej klasy. 

RYSZARD STANISZEWSKI Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół 

 Poinformował, że w każdej szkole są nauczyciele, którzy potrafią rozpoznawad wady 

rozwojowe u dzieci. Jeśli taki przypadek zostanie rozpoznany, wtedy dane dziecko zostaje 

skierowanie do specjalisty na dodatkowe badania. Wszystko odbywa się za zgodą rodzica. 

Również na wniosek i przyzwolenie rodzica zajęcia w zakresie gimnastyki korekcyjnej są 

prowadzone. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby każde dziecko taką pomoc otrzymało. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad pkt 25. 

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych podczas  

XI sesji Rady Miasta Mława w dniu 27 października 2015 r. 

 

Ad pkt 26. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie wszystkich Uchwał. Uznał,  

iż najważniejszym aspektem w dniu dzisiejszym (oprócz zmian w WPF, zmian w budżecie na 

2016 oraz udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego,) jest fakt, że Rada Miasta 

Mława wyraziła zgodę na, aby w trybie bezprzetargowym wydzierżawid nieruchomości na 
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czas nieoznaczony w rejonie ul. Płockiej. W niedalekiej przyszłości podmiot na rzecz którego 

zostanie zawarta umowa dzierżawy wybuduje oczyszczalnię ścieków w ramach partnerstwa 

publiczno – prywatnego. Poinformował, że 30 października br. podpisał dokument  

o rozpoczęciu postępowania, który pozwoli na wyłonienie wykonawcy, który zrealizuje te 

zadanie. 15 grudnia br. upływa termin składania ofert. Zainteresowanie ogłoszeniem jest 

bardzo duże. Poinformował, że wpłynęło 8 wniosków z prośbą o wydłużenie terminu 

składania ofert. Mamy świadomośd, że im więcej ofert wpłynie, tym cena będzie 

atrakcyjniejsza. W związku z tym prawdopodobnie w ciągu kilku dni podejmiemy decyzję  

o przedłużeniu tego terminu. Jest to odważna realizacja. Takie rozwiązania są już wdrażane 

na terenie kraju. Moglibyśmy sami zrealizowad tą inwestycję i rozkładad wykonanie tego 

przedsięwzięcia na kilka lat. Mamy na uwadze, że budżet jest ograniczony, a potrzeby duże. 

Dzięki partnerstwu publiczno - prywatnemu możliwe jest zrealizowanie tej inwestycji  

w krótszym czasie. Podziękował wszystkim za przyzwolenie na takie działania, a także na 

przyzwolenie gospodarowania środkami. 

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

Raport z działao Straży  Miejskiej: 
 W okresie sprawozdawczym przyjęto 112 zgłoszeo od mieszkaoców Mławy. Największą grupę zgłoszeo, 

stanowiły zgłoszenia w sprawie naruszenia przepisów w komunikacji – 33, następnie zgłoszenia w sprawie 

niewłaściwego trzymania psów – 22 oraz przepisów odnośnie utrzymania czystości i porządku –  

12 zgłoszeo. 

 W zakresie działao Centrum Monitoringu Miejskiego: 

 przekazano do Policji 3 zgłoszenia o popełnionych wykroczeniach.  

 na wniosek Policji zgrano i przekazano zapis obrazu monitoringu w 4 sprawach.  

 do 2 przypadków ujawnionych wykroczeo wysłano patrol działający w terenie.  

 4 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników Urzędu Miasta. 

 2 razy podejmowano wspólne w działania z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Mławie. 

 Wspólnie z Policją przeprowadzono 3 służby patrolowe. 

 Zabezpieczano porządek publiczny podczas Dnia Wszystkich Świętych oraz obchodów Dnia Niepodległości. 

 32 razy konwojowano wartości pieniężne.  

 64 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych  

na terenie miasta. 

 Przeprowadzono 2 interwencje wobec osób nietrzeźwych i 3 interwencje wobec osób bezdomnych.  

 Przeprowadzono 10 kontroli porządkowych posesji w zakresie gromadzenia  

i usuwania odpadów bytowych. 

 Przeprowadzono kontrolę stanu technicznego znaków drogowych, stwierdzono 45 uchybieo  – informację 

przekazano do zarządzającego drogami. 

 Wspólnie z Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przeprowadzono 5 kontroli punktów 

sprzedaży alkoholu. 

 Wyłapano i przewieziono do schroniska dla zwierząt 2 bezpaoskie psy, natomiast do lecznicy dla zwierząt – 

2 psy i 5 kotów. 

 W okresie sprawozdawczym ujawniono 189 wykroczeo. 

 

 



32 

 

Wydział Rozwoju i Inwestycji: 

- Przebudowa i rozbudowa kanalizacji sanitarnej w ul. Braci Koszutzkich i na odcinkach ulic Olsztyoskiej  
i Szpitalnej w Mławie - etap II 

Wykonawca: „MARBUD” Marek Jaworski, 06-500 Mława, ul. Warszawska 46/2 

Cena: 79 950,00zł brutto 

Data podpisania umowy: 01.12.2015r 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Grzybowej w Mławie 

Wykonawca: „MARBUD” Marek Jaworski, 06-500 Mława, ul. Warszawska 46/2 

Cena: 10 701,00zł brutto 

Data podpisania umowy: po sesji – planowane 02.12.2015r. 

- Budowa i eksploatacja oczyszczalni ścieków w Mławie w formule partnerstwa publiczno - prywatnego 

Termin otwarcia ofert: 15.12.2015r. 

- Wykonanie tablicy informacyjnej, która będzie umieszczona na miejscu zrealizowanej inwestycji pn. 
„Przebudowa boisk sportowych przy Zespole Placówek oświatowych Nr 1 w Mławie-etap II” dofinansowanej 
ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 

Wykonawca: MC Design Dariusz Cywioski, ul. Armii Wojska Polskiego 4/25,  42-500 Będzin  

Cena: 123,00 zł brutto 

- Opracowanie studium wykonalności dla projektu pn.: „Przebudowa, nadbudowa i rozbudowa MDK przy ul. 
Stary Rynek w Mławie – etap I” 

Wykonawca: CENTRUM FUNDUSZY UE Sp. z o.o. Spółka komandytowa, ul. Batorego 46/52, lok. 14, 87-100 
Toruo  

Cena: 3 073,77zł brutto 

Data podpisania umowy: 16.10.2015r. 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Adama Bienia w Mławie – etap I 

Wykonawca: „MARBUD” Marek Jaworski, 06-500 Mława, ul. Warszawska 46/2 

Cena: 8 990zł brutto 

Data podpisania umowy: planowane 02.12.2015r. 

- Zapewnienie dostępu do Internetu beneficjentom ostatecznym projektu pn.: INTERNET = świ@t bez barier w 
roku 2016 

Termin otwarcia ofert: 04.12.2015r. 

Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

1. Złożono wniosek o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Przebudowa, nadbudowa i rozbudowa 
MDK przy ul. Stary Rynek w Mławie – etap I” w ramach RPO WM 2007-2013. Wartośd projektu 
3 383 886,68 zł, wnioskowane dofinansowanie 2 876 303,68 zł 
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2. Złożono zaktualizowany wniosek o dofinansowanie realizacji zadania pn.: „Poprawa infrastruktury 
oświatowej w Mławie” w ramach RPO WM 2007-2013. Wartośd projektu 8 416 492,77 zł, 
wnioskowane dofinansowanie 7 154 018,85 zł 

 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 8 decyzji 

 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – wydano 4 decyzje 

 zaświadczenie o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego – wydano 27 zaświadczeo  

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 8 umów 

 zaświadczenie o nadaniu numeru porządkowego budynku – 4 zawiadomienia 

 zaświadczenie o nazwie ulicy i numerze porządkowym budynku – 1 zaświadczenie 

 podziały nieruchomości – 8 postanowieo, 8 decyzji 

 projekty uchwał Rady Miasta – 6 projektów 

 negocjacje w sprawie nabycia, zamian lub sprzedaży nieruchomości –6 spotkao 

 Nabycie nieruchomości – 10 aktów notarialnych 

 Zamiana nieruchomości – 1 akt notarialny 

 Liczba ogłoszonych przetargów – 4 

 Konkurs lub opracowanie koncepcji urbanistyczno-architektonicznej zagospodarowania Placu 

3 Maja - Wpłynęło 16 prac konkursowych, odbyło się 1 posiedzenie Sądu Konkursowego, 

rozstrzygnięcie -do 15.12.2015r. 

Uchwały Rady Miasta Mława podjęte w dniu 27.10.2015r. w trakcie wykonania: 

1. uchwała nr XI/123/2015 z 27 października 2015r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Zachodnia” w Mławie – ogłoszono w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego dnia 25.11.2015r., wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia; 

2. uchwała nr XI/124/2015 z 27 października 2015r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Wójtostwo I” w Mławie – ogłoszono w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Mazowieckiego dnia 25.11.2015r., wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia; 

3. uchwała nr XI/125/2015 z 27 października 2015r. w sprawie zamiany nieruchomości – rzeczoznawca 

majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 

4. uchwała nr XI/126/2015 z 27 października 2015r. w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej – 

rzeczoznawca majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 

5. uchwała nr XI/127/2015 z dnia 27 października 2015r. w sprawie sprzedaży nieruchomości 

komunalnej – rzeczoznawca majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 
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6. uchwała nr XI/128/2015 z 27 października 2015r. w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej – 

rzeczoznawca majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 

7. uchwała nr XI/129/2015 z 27 października 2015r. w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej – 

rzeczoznawca majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 

8. uchwała nr XI/130/2015 z dnia 27 października 2015r. w sprawie nadania nazwy ulicy – ogłoszono w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego dnia 27.10.2015r., wchodzi w życie po upływie  

14 dni od daty ogłoszenia. 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 Decyzje na zajęcie pasa drogowego 30 

 Decyzje na umieszczenie urządzenia 

 infrastruktury technicznej w pasie drogowym 18 

 Decyzje na lokalizację urządzenia  

infrastruktury technicznej w pasie drogowym 18 

 Decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej 2 

 Decyzje na wycinkę drzew i krzewów 16  

 Decyzja o umorzenie opłaty za odpady komunalne 1  

 Decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 20 

 

  

Wydział spraw obywatelskich i Urząd Stanu Cywilnego 

Urząd Stanu Cywilnego 

Sporządzono: 

 akty małżeostwa 12  W tym : ślub cywilny – 9, ślub konkordatowy – 1, umiejscowione – 2, akty 

urodzenia 39 , akty zgonu 54, oświadczenia o uznaniu ojcostwa 10 

Przyjęto: 

 zapewnienia do ślubu cywilnego 4  

 oświadczenie o powrocie do nazwiska małżonka rozwiedzionego 0  

Wydano: 

 zaświadczenia do ślubu konkordatowego 3 

 decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk 0  

 zaświadczenie o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeoskiego za granicą 0  

 odpisy aktów stanu cywilnego 315  

Wydział Spraw obywatelskich 

Przyjęto: 

 wnioski o wydanie dowodu osobistego 302 

 zgłoszenia o utracie dowodu osobistego 22 
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Wydano: 

 dowody osobiste 298 

 decyzje i postanowienia w sprawach o wymeldowanie 5  

 wymeldowania z pobytu stałego 59 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt stały 23 mieszkaoców 

 przemeldowania w obrębie miasta 45 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt czasowy 22 mieszkaoców innych miejscowości 

 zameldowanie cudzoziemców 9 osób 

 udostępnione informacja adresowo-osobowe 47 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Poinformował, że Pan Józef Wiśniewski Prezes Firmy WIPASZ zaprosił pracowników 

Urzędu Miasta, a także Radnych Miasta Mława na zwiedzanie siedziby firmy, a także na 

spotkanie z Zarządem firmy WIPASZ. Propozycja spotkania – 9 grudnia br., godz. 10:30. 

Celem spotkanie będzie zapoznanie się z realizacja planu inwestycyjnego. Zaprosił wszystkie 

osoby chętne do udziału.  

 Przekazał, informację o korekcie w rozkładzie jazdy pociągów PKP IC oraz TLK. 

Korekta rozkładu jazdy polega na tym, że od dnia 13 grudnia br. cztery składy, które 

obsługiwały mieszkaoców Mławy i Powiatu Mławskiego nie będą zatrzymywały się  

w Mławie. Poinformował, że w związku z tym wystosował pisma w tej sprawie do Prezesów 

Zarządów PKP, Ministra Infrastruktury i Budownictwa, Starosty Mławskiego, Zarządu 

Powiatu Mławskiego, a także do Leszka Ośliźloka – Przewodniczącego Rady Miejskiej  

o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

Ad pkt 27.  

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

Odczytał treśd pisma, które wystosował Burmistrz Miasta Mława do 

Przewodniczącego Rady Miasta dotyczące podjęcia stanowiska przez Radę Miasta Mława  

w sprawie zatrzymywania się pociągów PKP IC oraz TLK (kopia pisma stanowi załącznik do 

mniejszego protokołu). Poinformował, iż uznając ta sprawę za ważną, przygotował 

stanowisko Rady Miasta Mława i poprosił o zaprezentowanie tego stanowiska przez 

Sekretarza Obrad.  

JANUSZ WOJNAROWSKI Sekretarz Obrad 

 Odczytał treśd Stanowiska Rady Miasta Mława z dnia 1 grudnia 2015 r. 
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Radny DARIUSZ DUŻMAOSKI 

 Wyraził zadowolenie z tego, że stanowisko w tej sprawie będzie podejmowane. 

Skorzystał z okazji, że na Sali obecny był Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kiedy i  czy 

Rada Powiatu podejmie odpowiednie Stanowisko w tej sprawie.  

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta Mława 

 Poinformował ,że Sesja Rady Powiatu odbyła się 26 listopada br., a pismo dotarło  

27 listopada br. Wyraził zdanie, że wspólnie z Panem Starostą rozważa możliwośd 

wystosowania pisma do Zarządów PKP w tej sprawie.  

Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

 Wyraził zdanie, żeby lepiej może zamiast Stanowiska zwrócid się z Apelem w tej 

sprawie? 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

Poinformował, że jeśli Paostwo Radni uznają, że forma Apelu będzie w tym przypadku 

właściwsza, nie ma żadnego problemu w tym, żeby tak się stało.  

Radny JERZY RAKOWSKI 

W związku z tym, że wywiązała się dyskusja, zaproponował, aby na koocu dokumentu 

dopisad sformułowanie celem wzmocnienia. „Należy również zaznaczyd, że nasze miasto 

zostało pominięte, mimo apeli wielu środowisk Mławy, w zatrzymywaniu się pociągów 

Pendolino.” 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Wyraził zdanie, że Mława została pominięta w trakcie ustalania rozkładów jazdy. 

Mława posiada dwie duże firmy LG Electronics oraz WPIASZ, dużo osób na pewno podróżuje 

pociągami i przywrócenie zatrzymywania tych pociągów jest bardzo ważne. 

JANUSZ WOJNAROWSKI Sekretarz Obrad 

Odczytał treśd Apelu wraz z naniesionymi uwagami. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, jednogłośnie) przyjęła Apel  

w następującej treści: 

 

„Na podstawie § 18 ust.4 pkt.3 Statutu Miasta Mława - Rada Miasta Mława                  

w związku z opublikowaniem przez P.K.P. nowego rozkładu jazdy pociągów, z którego 

wynika, że od dnia 13 grudnia br. cztery składy, które dotychczas zatrzymywały się w Mławie 

nie będą obsługiwały mieszkaoców Mławy i Powiatu Mławskiego popiera inicjatywę 
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Burmistrza Miasta Mława dotyczącą konieczności dokonania korekty w rozkładzie jazdy 

pociągów PKP IC i TLK i przywrócenie postojów pociągów na stacji Mława. Należy również 

zaznaczyd, że nasze miasto zostało pominięte, mimo apeli wielu środowisk Mławy,  

w zatrzymywaniu się pociągów Pendolino.” 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Poinformował, że do Rady Miasta Mława wpłynęły następujące pisma: 

 pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 16 listopada 2015 br. znak:  

LEX-I.4131.255.2015.MO – zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego. 

 pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 16 listopada 2015 br. znak:  

LEX-I.4131.256.2015.MO – zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego. 

 pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 listopada 2015 br. znak:  

LEX-I.4131.255.2015.MO – rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 listopada 2015 br. znak:  

LEX-I.4131.256.2015.MO – rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Poinformował, że rozstrzygnięcia nadzorcze dotyczą stwierdzenia nieważności uchwały  

Nr XI/123/2015 z dnia 27 października 2015 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Zachodnia” w Mławie oraz stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr XI/124/2015 z dnia 27 października 2015 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Wójtostwo I”. Poinformował, iż treśd 

uzasadnienia tych rozstrzygnięd jest do wglądu w Biurze Rady Urzędu Miasta. Na Sesji jest 

obecny jest Pan Marek Polak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego i może udzielid w tej sprawie stosownych wyjaśnieo.  

Marek Polak Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Poinformował, że rozstrzygnięcia nadzorcze dotyczą dwóch miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego podjętych uchwałami na ostatniej sesji Rady Miasta 

Mława w dniu 27 października 2015 r. Stwierdzają one nieważnośd tych dwóch uchwał  

w części. Palny miejscowe obowiązują w części, w jakiej nie zostały uchylone przez 

Wojewodę  Mazowieckiego. Plan zagospodarowania przestrzennego Wójtostwo I dotyczy:  

§ 4 pkt 8 uchwały, § 23 ust. 2 pkt 2 uchwały: w odniesieniu do budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego, § 27 ust. 2 pkt 2 uchwały: w odniesieniu do budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego,§ 29 ust. 2 pkt 10 uchwały. Miejscowy plan obowiązuje z wyłączeniem tych 

przepisów. Co do planu miejscowego „Zachodnia” dotyczy on 5 przepisów. § 4 pkt 9 uchwały, 

§ 23 uchwały oraz w części graficznej, w odniesieniu do terenu oznaczonego symbolem 

2.MNU, § 28 ust. 2 pkt 2 uchwały: w odniesieniu do budynku mieszkalnego jednorodzinnego, 

§ 30 uchwały oraz w części graficznej, w odniesieniu do terenu oznaczonego symbolem  

9 MNU, § 31 uchwały oraz w części graficznej, w odniesieniu do terenu oznaczonego 
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symbolem 10 MNU. Plan obowiązuje z wyłączeniem 3 obszarów: 2 MNU, 9 MNU i 10 MNU. 

Te rozstrzygnięcia będą analizowane na najbliższym kolegium. Propozycja Pani Izabeli 

Sobierajskiej – architekta i osoby, która tworzyła ten plan, jest taka, aby dla tych fragmentów 

sporządzid miejscowy plan. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

Poinformował, że kolejna Sesji Rady Miasta Mława odbędzie się 29 grudnia br.  

o godzinie 11:00. 

 

JACEK KWIATKOWSKI Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 

 Poruszył kwestię Zebrania Osiedlowego z mieszkaocami – odbyło się ono  

8 października br. Ogłoszenia o zebraniach osiedlowych pojawiają się na stronie Urzędu 

Miasta oraz są rozwieszane na klatkach schodowych, słupach ogłoszeniowych itp.  

W sprawach osiedlowych proszę zgłaszad się do Zarządu Osiedla bądź Radnych z okręgu 

Śródmieście. Kolejne zebranie planuję zorganizowad w I kwartale przyszłego roku. Drugą 

sprawą, którą poruszył jest temat Grupy Rekonstrukcji Historycznych Ludności Cywilnej, 

która co rok bierze udział w Rekonstrukcji Nalotu Bombowego na Mławę. Podziękował na 

współpracę Pani Katarzynie Kaszubie – Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Mławie. 

Zaznaczył, że do Grupy Rekonstrukcji Historycznych Ludności Cywilnej należy bardzo dużo 

osób, a jej działalnośd wykracza poza granice Miasta Mława. Jest to jedyna taka Grupa, która 

reprezentuje Miasto Mława na zewnątrz. Poinformował, że są zapraszani na różnego rodzaju 

rekonstrukcje, uroczystości i wydarzenia.  

 

Pan KRZYSZTOF BUŹDZIAK mieszkaniec Miasta Mława 

 

Przeprosił za swoje pytanie, które zadał na ostatniej Sesji Rady Miasta Mława 

związane z miejscem zamieszkania Burmistrza Miasta Mława. Poprosił, aby ewentualne 

osoby, które poczuły się tym dotknięte, przyjęły przeprosiny. Zapytał czy Burmistrz odbył 

spotkanie z przedstawicielami GDDKiA.? Druga sprawa, którą poruszył dotyczy Zarządzenia 

Nr 162/2015 Burmistrza Miasta Mława z dnia 18 listopada 2015 r.  Jest tam  zapis o wpisaniu 

Parku rekreacyjnego przy dworcu kolejowym do Ewidencji Zabytków. Czy są jakieś plany 

zagospodarowania tego obiektu? Trzecie pytanie dotyczyło powołania Rada Kultury, czy jest 

to autorski program Pana Burmistrza czy może były kierowane zapytania do organizacji 

pozarządowych w tej materii? 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował , iż do spotkania z przedstawicielem GDDKiA nie doszło i oczekujemy 

wyznaczenia tego terminu. Doszło natomiast do spotkania z przedstawicielami 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, czego konsekwencją jest projekt jednej  
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z uchwał podejmowanych na dzisiejszej Sesji Rady Miasta. Jeśli chodzi o wpisanie do rejestru 

zabytków Parku rekreacyjnego przy dworcu kolejowym to działanie to ma zapewnid 

szczególną ochronę temu obszarowi. Nie mam jeszcze pomysłu na jego zagospodarowanie. 

Co do utworzenia Rady Kultury poinformował, że dużo różnych środowisk zgłaszało od wielu 

lat potrzebę powołania Rady Kultury i Burmistrz Miasta Mława na tą potrzebę odpowiedział. 

Podmiot ten umożliwia dzielenie się pomysłami, wyrażanie swoich opinii itp. W zarządzie jest 

bardzo dużo osób kreatywnych i ma nadzieję, że ten projekt będzie się cały czas rozwijał.  

 

Ad pkt 28.  

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakooczył obrady XII sesji  o godz. 18.20 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XII   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

                     mgr LESZEK OŚLIŹLOK 

P r o t o k o l a n t:  

Klaudia Mączewska 

     

 

 


